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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Az Önök számításai szerint a Konvergencia Program miatt 2008-ban honnan, mekkora
összeget vonnak majd el az egészségügyi költségvetési kiadásokból?" címmel a Házszabály
91. §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Horváth Ágnes egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A Konvergencia Program keretében 2007 és 2009 között az egészségügyre fordítandó
költségvetési kiadásokat összesen a GDP 0,9%-ával kívánják csökkenteni . Ez számítások
szerint 250-270 Mrd Ft elvételét jelenti az amúgy is forráshiányos ágazattól .

Kérdezem :

•

	

Az Önök számításai szerint a Konvergencia Program miatt 2008-ban mekkora
összeget vonnak majd el az egészségügyi költségvetési kiadásokból?

•

	

Honnan kívánják elvonni ezt a pénzt?
•

	

Milyen következményekkel fog járni további pénzek elvétele egy amúgy is
forráshiányos ágazatból?

Várom megtisztelő válaszát!
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Kérdés

Budapest, 2007 . augusztus 7 .

dr. Horváth Zsolt
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